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 Odpowiadając na interpelację Państwa Radnych  złożoną 20 października 2021 r. 

 w sprawie możliwości utwardzenia nowo powstałego odcinka drogi przy ul. Juliusza Trzcińskiego, 

uprzejmie informuję, że zapewnienie dojazdu do budowy leży w gestii inwestora. Utwardzenie 

odcinka drogi oznaczonej dz. 8/44 będzie możliwe do wykonania po wybudowaniu niezbędnych 

urządzeń sieciowych infrastruktury podziemnej i przyłączy przesyłowych oraz będzie uzależnione od 

sytuacji finansowej Miasta. 

Nadmieniam, że przepisy prawa nie określają kolejności ani terminów budowy dróg czy też ich 

tymczasowego utwardzenia, zależy to przede wszystkim od środków finansowych jakimi dysponują 

gminy. 

Informuję także, iż na skutek decyzji rządowych odbierającym lokalnym wspólnotom wpływy z 

podatków PIT Miasto traci rocznie ponad 7 mln złotych.  Takie działania pozbywają mieszkańców 

naszego miasta pieniędzy niezbędnych na realizację potrzeb lokalnej społeczności. Dodatkowo 

konsekwencje finansowe tzw. Polskiego Ładu spowodują kolejne, wielomilionowe ubytki finansowe 

naszego samorządu. W konsekwencji wszelkie inwestycje będą wstrzymywane lub drastycznie 

ograniczane, tak jak przy najnowszym  podziale środków w ramach rządowych inwestycji 

strategicznych. 

Miasto Inowrocław nie otrzymało wnioskowanych kolejnych kilkudziesięciu milionów złotych, w tym 

m.in. na modernizację infrastruktury drogowej. 

Wobec powyższego z przykrością informuję, iż polityka finansowa realizowana przez rząd w stosunku 

do samorządów bardzo mocno ogranicza także nasze możliwości finansowe. Mimo pełnego 

przekonania co do zasadności zgłaszanych potrzeb, nie jesteśmy w stanie zagwarantować ich 

realizacji. 

  

 z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

Zastępca Prezydenta Miasta 

Ewa Witkowska 

 Do wiadomości: 

1. Pani Danuta Jaskulska 

2. Pani Maria Żukowska 

3. Pani Ewa Podogrodzka 

4. Pan Jarosław Kopeć 

5. Pan Jacek Bętkowski 

6. Pan Waldemar Wąśniewski 

7. Pan Patryk Kaźmierczak 

8. Biuro Rady Miejskiej 


